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VOORWOORD 
 
Voor u ligt het jaarverslag van 2022. Het jaarverslag is traditioneel een weergave van alle 

activiteiten/bijzonderheden van de wijkvereniging. Na twee jaar Corona waarbij er bijna geen 

activiteiten zijn geweest, konden we dit jaar weer volop genieten! Een ouderwets groot aantal 

kinderen deed mee tijdens Hottentottententenkamp en ook het Zomerfeest was een doorslaand 

succes! Het was een van de eerste grote evenementen in Leeuwarden na de Coronapandemie en druk 

bezocht.   

Eindelijk konden wij op 9 april ons wijkgebouw officieel openen en het resultaat van de verbouwing 

laten zien aan de wijkbewoners. Burgemeester Buma voltrok de openingsceremonie en verraste onze 

zeer gewaardeerde vrijwilliger Daan Blauw met een Koninklijke onderscheiding. 

Met het opstarten van alle activiteiten is het mooi om te zien dat er weer vele vrijwilligers zijn die 

meehelpen om onze wijk levendig te houden. Zo is  het zaterdagavond café weer nieuw leven in 

geblazen en heeft de Sleuteldienst groep nieuwe vrijwilligers mogen verwelkomen die ervoor zorgen 

dat het hek om onze mooie speeltuin wordt geopend en gesloten. Het werven van vrijwilligers na de 

Coronapandemie is wel moeilijker geworden. Het is helaas nog niet mogelijk om alle activiteiten weer 

op te starten. 

In 2023 hebben wij als doel om de communicatie rondom al onze activiteiten te optimaliseren 

waardoor we hopen ook meer vrijwilligers aan te trekken. Met meer communicatie via diverse kanalen 

zoals de nieuwe website, sociale media en hopelijk weer een fysieke wijkkrant willen wij de 

verschillende doelgroepen binnen onze wijk bereiken en enthousiasmeren. Onze wens is dat er vanuit 

wijkbewoners initiatieven ontstaan voor nieuwe activiteiten.  

Bestuurlijke zaken 

Vanaf augustus zijn wij als bestuur met alle werkgroepen om tafel gegaan. Na de lange Corona pauze 

was het prettig elkaar weer te spreken en de behoeftes op elkaar af te stemmen.  Dit jaar hebben wij 

ons gericht om alle handboeken te optimaliseren en zijn wij druk bezig geweest om onze nieuwe 

website te vullen zodat deze begin 2023 live kan gaan. Tijdens de Sinterklaasoptocht hebben wij 

geflyerd om nieuwe leden te werven. Dit heeft al geresulteerd in iets meer dan 30 nieuwe 

aanmeldingen. 

 

In 2022 zijn we hard op zoek geweest naar een persoon die ons kan helpen bij het vraagstuk 

communicatie.  In 2023 hopen wij dit te kunnen invullen.  

 

Tjitske de Jong heeft aangegeven om te stoppen als secretaris. Op dit moment zijn we bezig deze 

positie opnieuw in te vullen.  

 

Ik wil iedereen bedanken die zich afgelopen jaar heeft ingezet voor onze mooie wijkvereniging en hoop 

dat we komend jaar weer mogen rekenen op jullie diensten.  

 

Woudina de Boer-Andreae 

Voorzitter 
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BESTUUR 
Samenstelling van het bestuur van wijkvereniging De Toekomst in 2022: 
 
Voorzitter  : Woudina de Boer 
Penningmeester : Theo Burggraaff 
2e penningmeester : Inge van Guldener 
Secretaris  : Tjitske de Jong- de Vries  
Ledenadministratie : Annemieke Fortuin-Mol 
Beheer Wijkgebouw : Trudie Tichelaar 
Algemeen lid  : Richard Schrage 
Algemeen lid  : Vacant 
 
Vanaf maart 2022 heeft Woudina de Boer de rol van voorzitter op haar genomen, voor de rest waren 
er geen wijzigingen in het  bestuur. 
 
De bestuursvergaderingen vinden iedere laatste dinsdag van de maand plaats in het wijkgebouw. 
Door feestdagen en/of vakanties kan hier een wijziging in komen. In de maanden juli en augustus is 
de wijkvereniging gesloten i.v.m. de zomer. Het secretariaat is gedurende deze maanden wel per 
mail bereikbaar. Mochten er dringende zaken zijn dan worden deze in juli en augustus wel opgepakt. 
 
De ledenvergadering 2022 heeft plaatsgevonden eind maart en hier waren 12 leden aanwezig. Het 
jaarverslag 2021 is openbaar gezet op onze website en het financieel verslag is op aanvraag van de 
leden beschikbaar via het secretariaat.  
 
Het verbouwde wijkgebouw is officieel geopend door  
Burgemeester Buma op 9 april 2022.De opening van 
het wijkgebouw trok geïnteresseerden, wijkbewoners  
maar ook andere belangstelleden. Het openen van het  
gebouw ging samen met het uitreiken van een Koninklijke  
onderscheiding aan Daan Blauw, dit was voor Daan Blauw  
een grote verrassing,  een welverdiende onderscheiding voor 
iemand die zich al meer dan 40 jaar belangeloos inzet voor  
onze mooie wijkvereniging. 
 
In 2022 zijn de volgende werkgroepen actief geweest: Hottentottententenkamp (HTTK), 
Volwassenwerk, Oud Papier Actie (OPA), Sint Maarten, Speel-o-Theek, Wijkpanel, Sinterklaas, het 

Zomerfeest, Judo, 55 + gym, Ismakogie, Zaterdagavond en Vrijdagavond cafe, Sleutelplan. 
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Ledenadministratie 
Lidmaatschap gaat per adres, de kosten voor een lidmaatschap bedragen 17,50 euro per jaar. 
   

Aantal leden per 1 januari 2022 631 

Ingeschreven via website +25 

Ingeschreven door HTTK (juni 2022) +33 

Ingeschreven naar mini ledenwerfactie (nov 2022) +21 

Uitgeschreven door overlijden/verhuizing/opzegging -33 

Uitgeschreven door niet betalen lidmaatschap -6 

Aantal leden per 1 januari 2023 671 

 
Automatisch incasso: Nieuwe leden melding zich aan via onze website als en geven direct 
toestemming voor betaling via een automatische incasso.  Onze dank is groot dat vele leden 
meegaan in ons voorstel om via een automatisch incasso de contributie te laten innen en het zo voor 
ons te vereenvoudigen en minder tijdrovend te maken.  Voor 483 leden innen we de contributie 
jaarlijks in maart via de automatische incasso.                                                                                                                                                                                                          
Mailadres: Wij proberen zoveel mogelijk in het bezit te komen van mailadressen van onze leden. 
Inmiddels hebben we al veel verzameld (409) maar om de administratie completer te krijgen zou het 
mooi zijn dat we van nog meer leden een mailadres in ons bezit hebben. De meeste leden kunnen 
het zeer waarderen dat ze op de hoogte gebracht worden via e-mail. 
Werving nieuwe leden:  Een ledenwerfactie heeft in een kleine vorm plaatsgevonden.                                                                  
Het uitdelen van flyers tijdens een activiteit (de Sinterklaasoptocht) had succes, 21 nieuwe leden. De 
weken daarna kwamen er ook nog aanmeldingen binnen, meer dan in de anderen maanden van 
2022, dit mogelijk ook als gevolg van het flyeren. We willen van deze flyers in 2023 vaker gebruik 
gaan maken. Het Hottentottententenkamp leverde door wijziging van deelnameregels 33 nieuwe 
leden op.  
Het ledenaantal is eind 2022 toegenomen ten opzichte van begin 2022, dat is een zeer positieve 
uitkomst omdat de laatste jaren er sprake was van een daling. 

 

SLEUTELPLAN  
Er zijn 12 vrijwilligers die een keer per 3 maanden een week sleuteldienst hebben. Door deze 

vrijwilligers wordt dagelijks het hekwerk gesloten. In de weekenden gaat de speeltuin om 10.00 uur 

open en 's avonds om 20.00 uur in de zomermaanden weer op slot. In de wintermaanden sluit het hek 

om 18.00uur. Tijdens oud en nieuw blijft de speeltuin dicht overdag. Alle volwassenen en kinderen 

weten ondertussen dat op deze tijden de speeltuin wordt afgesloten en verlaten dan ook rustig de 

speeltuin. Op deze manier hebben wij 's avonds geen last van vernielingen en of van hangjongeren. 

 

OUD PAPIER 
In onze wijk wordt sinds 2013 eens per 4 weken het oud papier opgehaald. Zoals alle jaren komen de 

vaste vrijwilligers om 9.00 uur bij elkaar in het wijkgebouw. Na gebruik van een kopje koffie gaan zij 

van start. Het is een hechte groep die zich al jaren inzet voor de wijkvereniging. De opbrengst van het 

oud papier komt dan ook ten goede aan de wijkvereniging. Zoals het er nu uit gaat zien zal er in 2023 

veel veranderingen komen in het ophalen van het oud papier. Waarschijnlijk zal het niet meer 
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opgehaald worden door de vrijwilligers, die het toch maar 78 jaar hebben gedaan voor de 

wijkvereniging.  

BEHEERCOMMISSIE 
Door de verbouwing van het wijkgebouw is deze commissie gevraagd door het bestuur om mee te 

denken naar een energie bezuiniging. De cv-installaties zijn beter afgesteld. In de toiletten  komt een 

mogelijkheid zodat de lampen automatisch aan en uit gaan. 

In de tussen berging is de emballage kast verwijderd en een extra koelkast neergezet. 

Ook werd er gevraagd door de Schilderclub om schilderijlijsten aan het plafond te plaatsten. Dit is 

gedaan en er hangen nu mooie schilderijen. 

WIJKKRANT, WEBSITE EN SOCIAL MEDIA 
Het bestuur van de wijkvereniging heeft door het ontbreken van een redactie voor de wijkkrant in 

2022 2 keer een nieuwsbrief gemaakt en verspreid. De positieve reactie hierop zijn altijd heel fijn. Tot 

onze spijt is het nog niet zo ver gekomen dat er een nieuwe redactie gevonden is. We proberen energie 

te blijven steken in de nieuwsbrief maar dit blijkt naast alle bestuurstaken niet eenvoudig. De 

Instagram en Facebook pagina worden ook bij gehouden door het bestuur, wederom door het 

ontbreken van de juiste vrijwilligers. Via Social Media bereiken we de mensen wel dus dat is wel erg 

prettig. In 2022 is er een nieuwe website gemaakt, deze moet nog actief worden maar ook hier 

ontbreekt het aan de vrijwilligers en het aanleveren van teksten, dit is de reden dat het nog niet gelukt 

is om deze te gaan gebruiken. Er is positief geluid en mogelijk zijn er mensen bereid gevonden om deze 

taken voort te zetten, dit wordt hopelijk spoedig ook een werkelijkheid. 

HOTTENTOTTENTENTENKAMP  
HTTK 2022 Thema : kleur !! 

Na 2 jaar menig kind te hebben teleurgesteld, mochten we in 2022 eindelijk weer! 

Met enkele nieuwe werkgroep leden in ons midden, was het in het begin nog even zoeken naar de 

nieuwe taakverdeling. Waar we normaal al in januari beginnen met de vergaderingen en de 

voorbereidingen, zijn we dit jaar pas begonnen in maart, toen bekend was dat Nederland weer “open” 

ging. De datum werd gepland (10 en 11 juni) en het thema werd : KLEUR 

En wat werd het een fantastisch feest ! Ruim 220 kinderen waren weer present om het mooiste 

kinderfeest van het jaar te vieren. 

Heerlijk eten, de mafste spellen, een strakke planning, lekker griezelen, niet slapen, ochtendgym en 

uiteraard de pannenkoeken, doen ons weer verlangen naar een nieuwe Hottentottententenkamp ! 

In 2023 staat het HTTK gepland voor 23 en 24 juni !! het thema houden we nog even geheim ! 

SLAAP TEKORT EN ZERE OGEN !!! 
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ZOMERFEEST  
Na bijna 3 jaren was het dan eindelijk weer zover! Op 12, 13 en 14 mei stond er weer een spetterend 

programma klaar en iedereen had er enorm veel zin in. 

We begonnen met een nieuw onderdeel, de Pub quiz, al weken van te voren was dit evenement al 

uitverkocht, 41 teams streden om de eer, supergezellig was het om het Zomerfeest mee te beginnen 

en we hadden ook mooie winnaars.... ( er loopt nog een onderzoek ). 

Op vrijdag 13 mei stond er een groot circus op het Spieghelplantsoen, circus Salto met een ruim een 

uur durende show speciaal voor beide lagere scholen uit onze wijk, superleuk! 

In de middag hadden we een schuimparty georganiseerd en uit alle hoeken in zwembroeken kwamen 

ze aangerend en het schuim bleef nog lang liggen...... 

De Vosseparkwijk Got Talent was een prooi voor Vaisam, wat een hoop fans heeft de leuke jongen, 

machtig en daarna begon het vrijdagavondcafé met DJ Jan en Thom met z'n rad vol foute muziek. Tot 

slot hadden we een waanzinnige band; The Daredevils met een top show speelden ze de pannen van 

de openlucht! 

Na een kort nachtje begon de zaterdag met de welbekende optocht ditmaal verzorgd door Het Jong 

Pasveerkorps, strak in het gelid als een militaire parade door de wijk. Eenmaal terug op het terrein 

begon de spelletjes dag en we troffen het natuurlijk met het prachtige weer. 
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Yme presenteerde het draaiend rad weer als vanouds en wat hadden we weer prachtige prijzen, 

bedankt sponsors, in één woord geweldig. De zweefmolen was ook weer dé attractie voor de jeugd en 

op het foodplein was het ook genieten geblazen. 

De avond begon met een heerlijk setje Superclassics van André en Ate en we sloten de avond af met 

Vangrail. Al met al een zeer geslaagde editie, erg leuk om iedereen weer bij elkaar te zien en we hebben 

nu al zin in volgend jaar ( 11, 12 en 13 mei ). Veel liefs van de feestcommissie! 

 

VOLWASSENWERK  
Er zijn niet veel activiteiten geweest het afgelopen jaar. Tijdens het zomerfeest is er voor 55+ een 

gezellige ochtend georganiseerd met een speciaal op treden van Ritsko van Vliet met een voorstelling 

van “Slappe Douwe”  Dit werd bezocht door 25 personen. 

Het kerstdiner werd bezocht door ongeveer 25 personen en was wederom weer zeer geslaagd. 

KLAVERJASSEN 
In 2022 zijn er in het voorjaar geen avonden geweest maar zijn wij in september weer begonnen. Wij 

spelen nu met drie tafels en gelukkig mogen wij ook weer nieuwe mensen welkom heten. 

TONEEL 

ER STAAT JE EEN CRIMINEEL GOED STUK TE WACHTEN… 

Eindelijk na een paar jaar Corona wel repeteren, niet repeteren, weer wel, weer niet, zakt uiteindelijk 
de moed je in de schoenen…Uiteraard hebben wij ons niet het veld uit laten slaan… 

Vanaf september 2022 is toneelgroep De Opkomst weer druk bezig met de repetities voor een 
crimineel goed stuk…een tipje van de sluier…De buren hebben het altijd beter. Alsof ze de 
honderdduizend hebben gewonnen! Het komt ook altijd bij de verkeerde terecht...Maar hoe komt 
het daar terecht, de buren worden nieuwgierig…de schoonmoeder steeds vervelender…stinkt geld 
dan toch…? 

De uitvoeringen staan gepland…hou ons in de gaten Wij gaan elkaar zien…tot in de Toekomst!! 
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JONGEREN 

Helaas zijn door het ontbreken van vrijwilligers er in 2022 geen jongeren activiteiten geweest.  

VRIJDAGAVOND CAFÉ 
Het vrijdagavond café is 2 keer georganiseerd door de werkgroep, in februari en in oktober. Beide 

keren was het een gezellige avond. De leden van de werkgroep die altijd actief waren met het 

organiseren van deze avond hebben geprobeerd het stokje over te dragen en anderen mensen 

enthousiast te maken om het vrijdagavond café voort te zetten, dit heeft tot nog niet tot een vervolg 

geleid. 

 

Speel-O-Theek 
 
In 2022 hebben we  ongeveer elke 3 weken onze deuren kunnen openen. We hadden een kleine 
doorstroom in de groep vrijwilligers, maar blijven op zoek naar nieuwe vrijwilligers. Ook hebben we 
een aantal nieuwe leners kunnen verwelkomen. Gelukkig hebben we ook dit jaar de Jantje Beton 
collecte in eigen wijk mogen lopen. Hierdoor hebben we nieuw speelgoed aan kunnen schaffen.  
De Speel-o-theek blijft een mooi initiatief, in Leeuwarden is het een mooi initiatief, het voortbestaan 
van de Speel-o-theek is heeft voor veel mensen een waardevolle betekenis. 

SINT MAARTEN  
 

Dit keer geen optocht door de wijk, maar een heus event. Alle kinderen waren welkom bij het 

wijkgebouw waar ze werden ontvangen met warme chocolademelk en de ouders met glühwein. Met 

een stempelkaartje in hun hand gingen ze op pad. Ze konden grabbelen, schminken, een wedstrijdje 

doen en met hun lampion de foto. Wanneer ze alle vier onderdelen hadden gedaan, kregen ze een 

glowstick. Het bijzondere aan deze editie is dat die werd georganiseerd door studenten van O3. Dit is 

een samenwerkingsverband van studenten van de NHL, Friese Poort en Friesland College om 

projecten en evenementen uit te voeren. De studenten vonden het allemaal heel spannend en 

hebben de voorbereiding grondig gedaan. Na afloop waren we maar wat trots op hun uitvoering. Een  

dag erna schitterden foto’s van de kinderen op sociale media.  

SINTERKLAAS 
Eind november 2022 maakt onze goedheilig man en  
zijn Pieten ook tijd voor een mooie en gezellige optocht 
 door onze wijk. Het uitdelen van flyers leverde ook  
een mooi aantal nieuwe leden op. Wij danken Sinterklaas  
en zijn Pieten voor deze geweldige middag. 

                  



 

JAARVERSLAG 2022 
Wijkvereniging “de Toekomst – Vosseparkwijk” 

10 

Schilderclub ‘Atelier Futur’ 

ALGEMEEN 
In september 2020 heb ik de organisatie van de schilderclub Futur overgenomen. Dat was even 

wennen bij een club die al 25 jaar in nagenoeg dezelfde samenstelling opereert. Het gros van de 

bestaande leden – nu zes, het waren er tien – schildert nog steeds enthousiast in vast clubverband. 

Men is tevreden over mijn begeleiding. Nieuwe aanwas is een aandachtspunt. We hebben nieuwe 

leden die af- en aanwippen. Veelal zijn zij elders bezig met een schildercursus en komen ze kijken of 

deze club een meerwaarde biedt. Vooralsnog heeft dit niet geleid tot nieuwe vaste leden. Het kan zijn 

dat de hoge gemiddelde leeftijd van de huidige leden en haar begeleider, en het feit dat zij elkaar 

allemaal goed kennen, hierbij een rol speelt. Het kan ook zijn dat zij een cursus verwachten en niet een 

vrijblijvende schilder- en teken avond. De club wordt geconfronteerd met ziekte onder de leden, wat 

de bezetting af en toe wat dun maakt. Maar in zijn algemeenheid wordt hierdoor het draagvlak voor 

de club niet aangetast. Meestal zijn we met zeven mensen, soms met vier. 

FILOSOFIE 

Het draait allemaal om het plezier in het schilderen en tekenen te stimuleren. Mijn toevoeging is het 

streven om uit elke schilder het beste te halen: de eigen stijl, het eigen handschrift en de vrijheid van 

uiten die schilderen en tekenen juist zo leuk maakt. Er bestaat niet zo iets als goed en fout of mooi en 

lelijk. Er is niet één manier van werken. Maar de intentie van de schilder kan soms beter worden 

vertaald met behulp van wat achtergrondinformatie die een opleiding aan de kunstacademie biedt 

maar die voor de niet kunstzinnig geschoolden helaas onbekend terrein is. In die gevallen biedt ik die 

informatie en help met technische vaardigheden of inspiratiebronnen. Maar altijd op aanvraag van de 

leden en uiteraard geheel vrijblijvend. Het is geen cursus- maar een ontspanningsavond. De wijze 

waarop de leden bezig zijn met hun kunst is leidend. 

SCHILDERACTIVITEITEN 

Er wordt nog steeds enthousiast geschilderd, we komen weer fysiek bijeen in het wijkgebouw. Dank 

zij de opknapbeurten wordt dit een steeds warmer geheel. De schilderclub heeft op verzoek van de 

wijkvereniging enige werken opgehangen. We dragen zo bij aan de aankleding van het gebouw. De 

werken hebben een warme belangstelling van de andere gebruikers van het wijkgebouw, er is zelfs 

een werk verkocht. Elke avond eindigt met een gezamenlijke bespreking van de gemaakte werken. Zo 

worden vorderingen een aandachtspunten besproken en hebben de leden overzicht over waar 

iedereen mee bezig is. Het zijn ook leermomentjes, waarbij de vaardigheden van de leden onderlinge 

besproken worden. Het niveau van het schilderen wordt steeds hoger. Men heeft er kennelijk plezier 

in om, naast het ontspannen schilderen, ook de uitdaging te zoeken de schilderijen op een hoger 

technisch niveau te krijgen. Onderwerpen als lichtval, perspectief en spiegeling worden daarbij niet uit 

de weg gegaan. Ik ben erg trots op de vaardigheden van de leden en zie dat zij zich steeds bewuster 

worden van hun eigen kunnen. Dat vind ik leuker dan ‘zomaar’ iets naschilderen. Ik zie dat de eigen 

inbreng in de werken steeds groter wordt en de uitdagingen die de schilders aangaan worden steeds 

gedurfder. We hebben 2022 afgesloten met een borrelavond, waarbij ik lekkere hapjes en 

(alcoholvrije) drankjes heb meegenomen. Dit is door de leden erg goed ontvangen en was een 

prachtige afsluiter van het jaar. 
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PROJECTEN 

Naast het vrije schilderen werken we ook aan projecten. In tegenstelling tot vorige jaren, toen thuis 

geschilderd werd en de projecten dienst deden als verbindend element, is er nu meer vrij geschilderd 

in het wijkgebouw. Toch een paar dingetjes in groepsverband gedaan: 

- Stilleven à la Rembrandt– maak een stilleven in de trant van deze grote meester 

- Speelgoed – maak een tegelschilderij van speelgoed. Deze schilderijtjes zijn bedoeld om op te 
hangen in het wijkcentrum 

- Kerst 2022 – maak een schilderij met een stukje kerstgroen er op. Samengevoegd is het een 
kerstkaart geworden die op de website van de wijkvereniging is gepubliceerd. 

 

De schilders zijn vrij om deel te nemen aan een project of oefening. Ervaring leert dat iedereen het 

interessant vindt en men er zelf om vraagt. De opdrachten komen per mail, waarin de omschrijving, 

uitleg, doel en inspiratiebeelden. De werken worden op de clubavonden gezamenlijk besproken. 

Daarnaast werkt iedereen uiteraard aan eigen schilderijen, die tijdens de werkschouw aan het eind 

van de avond besproken worden door de groep. Uit deze besprekingen volgen vaak vragen die 

aanleiding geven tot een oefening. 

We zijn ook begonnen aan een cursus ‘portret schilderen en tekenen’. Deze heb ik zelf samengesteld 

naar aanleiding van de verzoeken van de leden om hulp bij het schilderen van een portret. We zijn 

hiermee eind 2022 begonnen en gaan er in 2023 mee verder. De cursus bestaat voornamelijk uit het 

leren zien en herkennen van gelaatseigen elementen en deze te verwerken in het eigen werk. Het is 

ongelofelijk hoe snel de leden dit oppakken. Door steeds te oefenen – ca. 20 minuten per avond – 

pakte men dit ieder in eigen tempo op. Dit nieuwe element aan de schilderavonden wordt door de 

meeste leden goed en enthousiast ontvangen. Het is uiteraard niet een verplichting, men mag dit doen, 

het hoeft niet.  

FINANCIËN EN ADMINISTRATIE 

Er is overleg geweest met de wijkvereniging en met de nieuwe penningmeester en het ingewikkelde 

systeem van contributie is teruggebracht tot een eenvoudiger: €50,- per persoon per cursuscyclus en 

geen aparte afdracht voor koffie en thee. Van elke €50,- maak ik €30,- over aan de wijkvereniging. Het 

resterende geld mag ik houden. Ik gebruik dit voor cursusmaterialen (prints e.d.) en thee (men drinkt 

een speciaal mengsel) en af en toe iets lekkers bij de koffie of thee. De leden nemen zelf ook wel 

koekjes o.d. mee. Dit systeem is een stuk eenvoudiger en overzichtelijke en werkt prima. Op dit 

moment heeft de club 6 vaste leden. Door ziekte fluctueert dit aantal een beetje, wat doorwerkt in de 

contributieheffing. Mijn mening is dat mensen die geen gebruik maken van de schilderavonden ook 

niet hoeven te betalen. Zij blijven wel als lid genoteerd en schuiven aan op die momenten dat ze dat 

kunnen. Maar zij betalen dus geen €50,-. Eén lid is pas halverwege de cyclus ingestapt, die betaalde de 

halve prijs. Dit geld is later overgemaakt aan de penningmeester (€25,- dus). 

CONCLUSIE 

We hebben er nog steeds zin in en de sfeer blijft erg goed. Er is in die meer dan 25 jaar een vriendschap 

ontstaan tussen de leden die de schilderbijeenkomsten overstijgt. Ik ben dankbaar dat ik daar in heb 

mogen stappen en hoop dat we nog lang zo door kunnen gaan, met alle ups en downs en persoonlijke 

sores die de zaken niet gemakkelijker maken. Ik hoop ook dat er nieuwe aanwas komt. We hebben 

stukjes op de website van de wijkvereniging geplaatst die inderdaad aandacht hebben getrokken. We 

zijn niet in staat geweest meerdere nieuwe leden vast te houden. Maar eentje erbij is op dit kleine 
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getal toch winst. En zij lijkt een blijvertje te worden! Ze is in elk geval voor ons een aanwinst aangezien 

zij weer vanuit een ander – voor ons nieuw – perspectief met haar kunst bezig is. De contacten met de 

wijkvereniging zijn enorm verbeterd. Ik ben bij een vergadering van de wijkvereniging geweest en het 

was prettig om gezichten bij de namen te hebben. Ik heb de documenten van de huisstijl van de 

wijkvereniging gekregen. Het logo van de schilderclub is nu aangepast op de huisstijl. Ik heb 

aangeboden de logo’s voor de andere onderliggende clubs ook aan te passen, maar daar verder niets 

meer over gehoord. Alles bij elkaar genomen kan ik concluderen dat de schilderclub nog steeds vol 

enthousiasme opereert en we nog lang zo door willen gaan. De faciliteiten in het wijkgebouw zijn hier 

prima op toegerust, en het wordt er steeds gezelliger. Alleen maar beter dus! Marieke Vreeswijk 

 

Zaterdagavond-cafe 
Het zaterdagavond café was een nieuwe activiteit.  
Een paar enthousiaste mannen proberen voor  
onze wijkbewoners een plek te creëren waar jong  
en oud zich 1 keer per maand kunnen ontmoeten  
en ondanks dat er in oktober, november en december  
3 gezellige avonden hebben plaatsgevonden was de 
opkomst laag.  

 

Sponsorcommissie 

De activiteiten van de sponsorcommissie hebben door de voor iedereen bekende situatie een flinke 

tijd op de waakstand gestaan. Toch zijn gelukkig de meeste vaste sponsoren bij de vereniging gebleven 

en hebben we dus weinig verloop gehad. 

Barry Ekkers heeft na een aantal jaren de commissie verlaten. Hij is vanaf het begin betrokken geweest 

bij het optuigen van de sponsoring aan de wijkvereniging. Via deze weg willen we Barry nog hartelijk 

bedanken voor al zijn inzet. 

Nu alles weer enigszins genormaliseerd is hebben we gelukkig weer wat kunnen organiseren voor onze 

sponsors. We zijn met elkaar naar een ijshockey wedstrijd van  de Capitals Leeuwarden geweest en we 

kunnen wel zeggen dat dit een zeer geslaagde avond was. Een kleine uitleg vooraf, een spannende pot 

ijshockey met alles wat er bij hoort en een gezellige nazit met hapje en drankje. Een topavond dus. 

De komende tijd hopen we onze groep sponsoren verder uit te breiden met enthousiaste ondernemers 

uit de wijk en er omheen. En die zijn er volop weten we. 

Als u het leuk vindt om een steentje bij te dragen om alles wat er georganiseerd wordt in onze 

prachtige wijk mogelijk te blijven maken, stuur een mailtje naar sponsor@vosseparkwijk.nl en we 

nemen graag contact met u op. 

 

 

mailto:sponsor@vosseparkwijk.nl
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SPORTEN 
 
Judo                                                                                                                          
Tijdens de judolessen leer je spelenderwijs stap voor stap de judotechnieken, zoals goed vallen, grijpen 

en werpen. Je wordt er behendig en sterk van, vergroot jouw zelfvertrouwen en je leert met respect 

en beheersing om te gaan met je tegenstander. 

Judo is een sport voor iedereen. Voor jong en oud, meisjes en jongens. Bovendien is judo buiten de 
judomat reuze handig om jezelf uit gevaarlijke situaties zoals valpartijen of  
ongelukken te redden. Kortom: een leuke en leerzame sport. 
 
Het afgelopen jaar hebben we in tegenstelling tot de voorgaande jaren geen verplichte sluiting 
gehad, na aanleiding van Corona. Voor het lichamelijke, maar ook het geestelijk aspect is en blijft het 
een moeilijke tijd. Het heeft gezorgd voor een achteruitgang in het doen uitvoeren van allerlei 
technieken, maar ook een stilstand in het beheersen van nieuwe technieken. Wat we ook veel terug 
zien op de mat is de zeer korte concentratieboog bij de judoka’s en het doorzettingsvermogen. Het 
was en blijft de komende tijd een periode van opbouwen.  
 
Er wordt in 2 groepen lesgegeven op de donderdag 
Groep 1:  16.15-17.00 uur  
Groep 2: 17.00- 17.50 uur 
Al een aantal jaren worden de groepen niet alleen meer op leeftijd ingedeeld, maar ook op niveau. 
Dit is gedaan om de kwaliteit van de lessen te verhogen. De afgelopen jaren is het aantal leden bij 
het judo in De Toekomst erg op en neer gegaan. Het jaar 2022 zijn we begonnen met 26 judoka’s. 
Het eerste half jaar hebben we een afname gezien in het aantal leden. Sinds de zomervakantie zit 
hier weer een lichte stijging in en dan vooral in de eerste groep. Resultaat december 2022 26 leden. 
De mond op mond reclame werkt momenteel weer erg goed. Eerder dit jaar hebben we in de 
bestuursvergadering nog geopperd om meer leden te werven, op dit moment is dat niet meer aan de 
orde. Ook nu nog zien we zien dat nieuwe judoka’s vanuit andere wijk zich bij ons aanmelden. 
Westeinde, Vogeltjesbuurt zelfs vanuit Bilgaard weten ze ons te vinden.  Nieuwe leden, mogen altijd 
2 keer komen proefdraaien. 
 
De judolessen worden elke week verzorgt door Silvan Glas. Hij wordt hierbij in de1ste groep 
geassisteerd door Tycho, zelf judoënd in groep 2.   
 
We hebben weer 2 examens kunnen afnemen oude stijl. Dit is voor de judoka's vaak een spannend 
moment, omdat je voor je eigen familie moet laten zien welke kwaliteiten je zelf hebt ontwikkeld op 
het gebied van judo.  
 
Judo De Toekomst bied ook de mogelijkheid aan onze judoka's om deel te nemen aan verschillende 
judotoernooien. Het afgelopen jaar hebben wij aan geen enkel toernooi deelgenomen Deze 
toernooien worden wel goed gepland door Silvan Glas. Wij bieden namelijk geen wedstrijd gericht 
judo aan.   
 
Afgelopen jaar hebben we weer ons jaarlijkse uitje kunnen doen. We zijn met alle judoka’s naar 
Copini buitensport geweest. Samenwerken en elkaar ondersteunen en helpen was het motto. Een 
geslaagd uitje. 
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Bewegen op muziek 
Op iedere dinsdagochtend wordt er bewegen op muziek gegeven door een zeer enthousiaste 
mevrouw. Er zijn 2 groepen waar een ieder vanaf 50 jaar oud aan mee kan doen. Wie mee wil doen 
kan bij het wijkgebouw komen en zich aansluiten bij de groep om een uurtje te bewegen op muziek!  

 

WIJKPANEL 
De werkgroep van het wijkpanel word kleiner, momenteel zijn er 4 leden. Het wijkpanel geeft aan dat 

vergroten van de groep is mooie toevoeging zal zijn. 

Komend jaar zal vooral in het teken staan van ‘terug naar normaal’ en het opstarten van activiteiten. 
Concreet zijn we betrokken bij de omleiding van bussen vanuit het centrum over de Westersingel en 
zullen we de plannen voor particuliere bewoning van het voormalige De Friesland gebouw nauwgezet 
volgen. Sowieso zullen we het (nog steeds) druk hebben met de overleggen rondom WTC en 
Cambuur en de afronding van de Inrichting van het LPF-terrein. 
 
Binnenkort zal onze  informatie op www.vosseparkwijk.nl worden bijgewerkt. 
Via onze facebook pagina zullen wij u ook op de hoogte houden van alle ontwikkelingen en 
wetenswaardigheden. 
https://www.facebook.com/wijkpanelVossepark/ 

 

http://www.vosseparkwijk.nl/
https://www.facebook.com/wijkpanelVossepark/

